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ÖZEL HABER – Balıkesir Ticaret Odası Başkanı Rahmi Kula, Balıkesir olarak dört yıl önce 2023 yılı için
koydukları bir milyar dolar ihracat hedefini bir yıl önceden 2022 yılında yakalayacaklarını söyledi. Kula,
"İhracat rakamlarımız geçen yıl Mayıs ayına göre yüzde 22 artarak 68 milyon dolar oldu. 5 aylık ihracatımız
ise 378 milyon dolara ulaştı. Yıllık bir milyar dolar ihracat hedefimizi bir yıl önceden yakalayacağız" dedi.
Balıkesir Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Rahmi Kula, Balıkesir ekonomisindeki gelişmeleri ve iş
dünyasının beklentilerini HABERCİ'ye anlattı. "HEDEFİ ERKEN YAKALAYACAĞIZ" Balıkesir olarak dört yıl önce
2023 yılında bir milyar ihracat hedefini ortaya koyduklarını kaydeden Kula, "Bizim Balıkesir olarak ihracatta
bir milyar dolar hedefimiz var. Dört yıl önce bu hedefi 2023 yılında bir milyar dolar ihracat olarak
açıklamıştık. Bu hedefimizi bir yıl önce gerçekleştirmiş olacağız. 2022 Mayıs ayında Balıkesir'in ihracatı,
geçtiğimiz yılın aynı ayına göre yüzde 22 artış kaydederek, 68 milyon dolara ulaştı. Sektör sıralamasında
hayvansal mamuller ve su ürünleri 17 milyon dolar hacmiyle ilk sırada yer aldı. Hazır Giyim ve Konfeksiyon 5
milyon dolarla ikinci sırada yer alırken, otomotiv endüstrisi 5 milyon dolarla üçüncü sırada yer aldı. Mayıs ayı
ihracat yapılan ülke sıralamasında 12 milyon dolar ile ABD ilk sırada yer alırken, 11 milyon dolar ile Irak ikinci
sırada ve 4 milyon dolar ile İtalya üçüncü sırada yer alıyor. Balıkesir'e gelen yeni yatırımcılar, mevcut
firmaların ihracatını arttırması, yeni yatırımcılarla beraber önümüzdeki yıllarda ihracatımızı arttırarak devam
ettireceğimizi düşünüyorum. Gümrük Müdürlüğümüzün faaliyete geçmesi ihracatçımız açısından çok önemli
bir adımdı. Sanayiciler daha önce gümrükleme çalışmalarını Bandırma veya diğer illerden yapıyordu. İhracat
ve ithalatta bu para ve zaman kaybına yol açıyordu. Gümrük Müdürlüğü geçici binasında faaliyete başladı.
Yakın zamanda kendi binasına geçecek. Gümrük Müdürlüğü ihracatçı ve ithalatçıya büyük fayda sağlayacak,
zaman ve nakit açısından. İhracatçılarımızın işini çok kolaylaştıracak. Yakında Gümrük Muhafaza
Müdürlüğü'nün yeni binaları, depoları olacak ve daha kapsamlı ve geniş bir yer olacak" dedi. "BALIKESİR
PAZARA DA HAMMADDEYE DE YAKIN" Balıkesir Organize Sanayi Bölgesi'nde ulusal ve uluslararası
yatırımcılara arsa tahsislerini n devam ettiğine dikkat çeken Ticaret Odası Başkanı Rahmi Kula, "Balıkesir
Organize Sanayi Bölgesi'nde arsa tahsisleri yapılan ulusal ve yabancı yatırımcılar Sonbaharda inşaata
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başlayacaklar, yer ile ilgili fizibilite çalışmaları devam ediyor. Dünyada bilinen bir yabancı firma, ince eleyip
sık dokuyarak yatırım noktasında Balıkesir'i tercih etti. Balıkesir'in doğru bir lokasyon olduğuna karar
verdiler. Balıkesir 25 milyon nüfusun ortasında. Hem pazara hem hammaddeye yakın. O yüzden Balıkesir çok
değerli bir yerde" diye konuştu. "MESLEK LİSESİNDE KALİFİYE ELEMAN YETİŞİYOR" Meslek Lisesi
öğrencilerinin eğitilmesi ve Organize Sanayi Bölgesi'ne yeni gelen firmaların daha kalifiye eleman bulmaları
için Meslek Liselerine ve mesleki eğitime çok önem verdiklerini belirten Kula, sözlerine şöyle devam etti:
"OSB'de Meslek Eğitim Merkezi yapıldı orada Türkiye Odalar Borsalar Birliği'nin himayesinde, OSB'de ihtiyaç
olan bölümler açılıyor, öğrencilere ona göre iş garantili kurs veriliyor. Biz de odalar ve borsa olarak bu liseyi
tercih eden öğrencilere burs veriyoruz. "İŞ DÜNYASI STABİLİZE ORTAM İSTİYOR" İş dünyası ve yatırımcı,
ekonomide stabilize bir ortam bekliyor. Ekonomide yaşanan en büyük sıkıntı, dövizde yaşanan yüksek çıkış
ve düşüşler, yatırımcı açısından dezavantaj. İnşallah bunun en kısa zamanda normale girmesini bekliyoruz.
Bu sıkıntılara rağmen bir çok yatırımcı Balıkesir Organize Sanayi Bölgesi'nde yer almak için müracaat ediyor.
"BALIKESİR, İHRACATLA İLK 10'A YAKLAŞIYOR" Balıkesir en fazla ihracatı ABD, Irak, İtalya, Almanya'ya
yapıyor. Genelde batılı ülkelere ihracat yapıyoruz. Katma değerli ürünler satıyoruz ki Avrupa ve batılı ülkelere
ihracat yapıyoruz. Yatırım yapan firmalara baktığımızda da bunun artarak devam edeceğini düşünüyorum.
Yeni yatırımlarla birlikte Balıkesir iki yılda ekonomideki sıralamasını 15-16. sıradan ilk 10'a doğru
yükseltmeye başlar. Organize Sanayi Bölgesi karşısındaki Lojistik Merkezi'ni daha da etkin kullanarak
konteyner taşımacılığını başlattığımızda Balıkesir ihracatının çok daha iyi olacağını düşünüyorum." Mahmut
ACARÖZ
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